



合肥

為安徽省省會,也是 宋朝清官包拯的故鄉, 人稱包公、包青天

HEFEI

Known for: being the capital of Anhui province; birthplace of Lord Bao, a famous Northern Song dynasty official



飯店

合肥萬達威斯汀酒店地點優越,鄰近包 河公園,客房舒適。

www.starwoodhotels.com

WHERE TO STAY Westin Hefei Baohe is centrally located, just across from Baohe Park. One of the city's newest hotels, its rooms are top drawer and it's not affected by the ongoing subway construction.

Baohe Park includes Lord Bao's Tomb and the floating village, a collection of An Hui-style buildings on an island

包公墓坐落在包河公園。園內 還有一個浮莊,是依水而建的 古典建築群

博物館 走一趟安徽省博物館, 參觀出土的商周青銅器,

認識其悠久的文化。

安慶路268號

SEE THIS Treasures on display at Anhui Provincial Museum include bronzeware from the Shang and Zhou dynasties. 268 Anqing Rd



伴手禮

合肥四大甜點: 麻餅、烘糕、寸 金和白切片。



There are four famous snack foods here that make great gifts – sesame cake, baked thin crispy pastry, white sesame slices and sesame cookies.

